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AKTUELT

Revisorforeningens første Alliansemedlem! 
Styret vedtok i juni 2024 å åpne for medlemskap for personer med tilknytning til bransjen som 
ikke har revisorgodkjenning. Denne nye kategorien fikk navnet Alliansemedlem. Vårt første 
alliansemedlem, advokat Geir Sevre i Nitschke Advokater AS, meldte seg inn ganske umiddelbart. 

Hvorfor ønsket du å bli 
medlem i Revisorforeningen?
Først og fremst ble jeg medlem på 
grunn av det faglige. Jeg jobber med 
skatt og selskapsrett, og det er mye av 
det Revisorforeningen tilbyr, i tillegg til 
det mer revisorfaglige. Det er derfor jeg 
lenge abonnerte på nyhetsbrevet deres 
og tidsskriftet Revisjon og Regnskap.

Hvordan kjenner du til 
Revisorforeningen fra før av?
Jeg begynte å jobbe på skattekontoret i 
1997, og da het den ene revisorforeningen 
Norges Statsautoriserte Revisorers 
Forening (NSRF). NSRF var en faglig 
sterk gruppe allerede da. På skatte
kontoret abonnerte vi på Revisjon og 
Regnskap, som da var på print. 

Hva ser du for deg at du 
kommer til å bruke av 
medlemsfordelene?
Abonnementet på Revisjon og Regnskap 
kommer jeg til å benytte meg mest av. I 
tillegg er det faglige nyheter, og ikke minst 
at jeg nå har muligheten til å stille spørsmål 
til Revisor foreningens faglige veilednings 
tjeneste dersom jeg lurer på noe.

Hva slags rolle mener du 
Revisor foreningen spiller i 
samfunnet? 
Revisorforeningen har en viktig rolle. 
Jeg synes det er bra at Revisor
foreningen kommer med innspill i den 
offentlige debatten og påvirker 
rammebetingelsene når det gjelder 
regnskap, selskapsrett og skatt.

Hva får du ut av medlemskapet? 
Jeg er som nevnt mest opptatt av det 
faglige – tilgang på veilednings tjenesten, 
fagnyheter og Revisjon og Regnskap. 

Hva har du å si til andre som 
vurderer å melde seg inn?
Det er viktig å holde seg oppdatert på 
det faglige.

Synes du det er greit å betale 
personlig for medlemskapet?
Jeg får det dekket av arbeidsgiver, og 
det gjelder nok for mange andre også.

Vi har bank- og forsikringsavtale 
med JBF som er forbeholdt 
medlemmer. Har det vært en av 
grunnene til å melde seg inn?
Nei, det er det faglige som har vært 
grunnen. Jeg kan muligens vurdere 
forsikringstilbudet etter hvert.

Er det noe annet du vil ha fra 
Revisorforeningen når det 
gjelder fag?
Det eneste jeg er opptatt av på kurs, er 
at det er praktisk med webinarer, for det 
går raskt, og det er lett å sette av tid til 
det. 2−3 timer er fint å ha som webinar. 

Er det noe annet du har lyst til 
å løfte frem?
Jeg har hatt mye med Revisorforeningens 
fagfelt å gjøre. Jeg arbeider blant annet 
med omorganis eringer og har hatt 
revisjonsfirmaer som klienter, så jeg har 
vært tett på bransjen siden jeg begynte 
som advokat i 2004.

Les mer om medlemskap i 
Revisorforeningen

Advokat Geir Sevre i Nitschke Advokater AS er Revisorforeningens første Alliansemedlem. Her ønskes han 
velkommen av adm. direktør Karen Kvalevåg. 

https://www.revisorforeningen.no/medlem/
https://www.revisorforeningen.no/medlem/
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